
 

 

 

 

Zápis ze schůze rady rodičů konané dne 4.4.2018 
 

 

 

 

Přítomni :    Členové podle prezenční listiny  – ze 14 členů 11 přítomno a 2 omluveni 

  Host – pan ředitel Ing. Maršík 

 

Program : 1. Uvítání nových členů 

  2. Seznámení s výstavbou spojovací chodby 

  3. Seznámení se stavem účetnictví 

  4. Prosba na čerpání při mimořádných situacích 

   

 

Ad 1) Po přivítání se představila nová zástupkyně prvního ročníků. 

 

Ad 2) Pan ředitel seznámil přítomné se stavem příprav na vybudování spojovací chodby 

mezi hlavní budovou a přístavbou. V současné době je v běhu výběrové řízení, 

zahájení stavby by mělo proběhnout začátkem května. 

    

Ad 3) Předseda SRPŠ, pan Cejpek, seznámil přítomné se stavem čerpání financí od začátku 

školního roku, s předpokladem zisku z plesu, s předpokladem potřeby čerpání do 

konce škol. roku.  Příspěvky za školní rok 2017/2018 byly již odevzdány všechny. 

 

Ad 4) Paní Školníková přednesla prosbu pana zástupce Mgr. Friedeho, zda by SRPŠ mohlo 

uhradit hromadně vstupné žákům na mimořádné akce pořádané školou. Po krátké 

diskuzi bylo rozhodnuto, že pouze při výjimečných případech a po odsouhlasení 

zástupců tříd. Proběhlo hlasování s následujícím výsledkem:  10 osob z 11 

přítomných bylo pro a 1 se zdržel hlasování. 

   

   

 

 

 

 

V Dobrušce dne 5.4.2018 

 

 

 

Zapsala :   Školníková Ludvika   Ověřil :   Cejpek Pavel 

       hospodářka SRPŠ          předseda SRPŠ 


